

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: BANK AL ETIHAD Date: 02-07-2025 02:47:53 PM Subject: Approval of the board of Commissioners of the JSC	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك الإتحاد التاريخ: 02-07-2025 02:47:53 PM الموضوع: موافقة مجلس مفوضي هيئة الأوراق المالية
The Board of Directors of Bank al Etihad is pleased to announce to the esteemed shareholders of the bank the decision of the Board of Commissioners of the Securities Commission No. (2025/208), issued in its session held on 02/07/2025, approving the registration of the capital increase shares of Bank al Etihad amounting to (125,203,252) shares, and the allocation of the increased shares in favor of the shareholders of the Investment Bank, each in proportion to their ownership in the capital of the Investment Bank Company as at the end of the day on which the trading of the Investment Bank Company's shares is suspended on the Amman Stock Exchange And the execution of the transfer of ownership of the 125 million shares of the Investment Bank's shareholders in favor of Bank al Etihad through the Securities Depository Center.	يسر مجلس إدارة بنك الإتحاد أن يعلن للسادة مساهمي البنك الكرام عن قرار مجلس مفوضي هيئة الأوراق المالية رقم (208/2025) المتخذ في جلسته المنعقدة بتاريخ 2025/07/02 المتضمن الموافقة على تسجيل اسهم زيادة رأسمال بنك الإتحاد البالغه (125,203,252) سهم وتخصيص أسهم الزيادة لصالح مساهمي البنك الاستثماري كما هم في نهاية يوم إيقاف سهم شركة البنك الاستثماري عن التداول في بورصة عمان كل بنسبة مساهمته في رأس مال شركة البنك الاستثماري وتنفيذ عملية نقل ملكية اسهم مساهمي البنك الاستثماري البالغ عددهما 125 مليون سهم لصالح بنك الإتحاد من خلال مركز إيداع الأوراق المالية
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Sora Alayoub	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Sora Alayoub